



Date: 15 January 2023

**Subject: Initial Annual Unaudited Financial Results for the Group and Parent Company
For the Year Ended 31 December 2022**

In compliance with current regulatory requirements, Oman International Development and Investment Company SAOG ("OMINVEST") is pleased to report the Initial Annual Unaudited Financial Results for the Group and Parent Company for the Year Ended 31 December 2022; as set out below:

	Group		%	Parent Company		%
	Dec-22	Dec -21	Change	Dec -22	Dec -21	Change
	---- RO '000 ----			---- RO '000 ----		
Total income	314,868	198,574	59%	76,364	50,674	51%
Total expenses	(265,643)	(169,715)	57%	(26,502)	(19,814)	34%
Profit for the period	49,225	28,859	71%	49,862	30,860	62%
Profit attributable to:						
- Shareholders of OMINVEST	50,000	27,000	85%	49,862	30,860	62%
- Non-controlling interest	(775)	1,859	-	-	-	-

Notes:

- Group results incorporate the unaudited management accounts / performance estimates of subsidiaries and associates. These results are subject to statutory audit and approval of the respective Board of Directors of subsidiaries and associates.
- Audited Group and Parent Company financial statements will be submitted in compliance with the current regulations
- These initial annual unaudited financial results are subject to statutory audit, review by the Audit, Compliance and Risk Committee and approval by the Board of Directors of OMINVEST.




FOR/ Oman International Development and Investment Company SAOG

HSM




التاريخ: ١٥ يناير ٢٠٢٣ م

**الموضوع: النتائج المالية الأولية السنوية غير المدققة للمجموعة والشركة الأم
للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ م**

التزامًا مع القواعد التنظيمية الحالية، تسر الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع (أومينفست) أن تقدم النتائج المالية الأولية غير المدققة للمجموعة والشركة الأم للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ م، على النحو الآتي:

%	الشركة الأم		%	المجموعة		
	ديسمبر ٢٠٢١	ديسمبر ٢٠٢٢		التغيير	ديسمبر ٢٠٢١	
	ع.ع.٠٠٠			ع.ع.٠٠٠		
٥١%	٥٠,٦٧٤	٧٦,٣٦٤	٥٩%	١٩٨,٥٧٤	٣١٤,٨٦٨	إجمالي الإيرادات
٣٤%	(١٩,٨١٤)	(٢٦,٥٠٢)	٥٧%	(١٦٩,٧١٥)	(٢٦٥,٦٤٣)	إجمالي المصاريف
٦٢%	٣٠,٨٦٠	٤٩,٨٦٢	٧١%	٢٨,٨٥٩	٤٩,٢٢٥	أرباح الفترة
						الأرباح المنسوبة إلى:
٦٢%	٣٠,٨٦٠	٤٩,٨٦٢	٨٥%	٢٧,٠٠٠	٥٠,٠٠٠	- مساهمي أومينفست
-	-	-		١,٨٥٩	(٧٧٥)	- حقوق غير مسيطرة

توضيح:

- نتائج المجموعة تتضمن النتائج غير المدققة والتقديرات لأداء الشركات التابعة والشقيقة. وتخضع هذه النتائج إلى التدقيق القانوني وموافقة مجلس إدارة كل من الشركات التابعة والشقيقة.
- سنقدم القوائم المالية المدققة للمجموعة وللشركة الأم التزامًا مع الأنظمة الحالية.
- تخضع هذه النتائج المالية الأولية غير المدققة للتدقيق القانوني، ولمراجعة لجنة التدقيق والالتزام والمخاطر، وموافقة مجلس إدارة أومينفست.



Sanjay

عن / الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع